



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving/Réception des soumissions

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Title – Sujet		Date	
Rifle Plate Carrier / Gilet Pare-balles		December 9th, 2014 9 decembre, 2014	
Solicitation No. – N° de l'invitation		Amendment No. – N° de la modification	
M0077-14-H633		001	
Client Reference No. - No. De Référence du Client			
Solicitation Closes – L'invitation prend fin			
At /à : 2 :00 pm		EDT (Eastern Daylight Time) HNE (heure normale de l'Est)	
On / le :	December 22nd, 2014 / 22 décembre, 2014		
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services			
See Herein / Voir aux présentes			
Instructions			
See Herein / Voir aux présentes			
Address Inquiries to – Mary Rutledge Adresser toute demande de renseignements à			
Telephone No. – No. de téléphone		Facsimile No. – No. de télécopieur	
613-843-6935		613-825-0082	
Delivery Required – Livraison exigée			
See Herein / Voir aux présentes			

This amendment is raised to respond to the following questions:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1: In the RCMP spec G.S. 1045-350, calls out National Molding P/N 6584/6586 for a dual adjustment side release buckle. However the construction shows all of the female buckles in a fixed position (not adjustable) therefore the P/N should be 6584/6585 for a single adjustment side release buckle. Please advise which type of buckle is required.

Answer 1: We will accept either product combination; 6584/6586 as stated in the specification or 6584/6585 as stated by the bidder.

Question 2: In order to source the specified shell material outlined in Table I, page 13 of the specification, please provide the dark navy swatch sample.

Answer 2: The material colour used for the pre-contract award sample does not have to be our required navy colour as per the Request for Proposal. We would normally provide a colour swatch at pre-production stage in preparation for production however, there is a colour swatch attached to the viewing sample.

La présente modification vise à répondre aux questions suivantes :

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 : Dans les spécifications de la GRC, G.S. 1045-350, on mentionne une boucle à déclenchement latéral à réglage double de National Molding, numéro de réf. 6584/6586. Cependant, le modèle montre que les parties femelles de la boucle sont fixes (non ajustables), alors le numéro de réf. devrait être 6584/6585 pour une boucle à déclenchement latéral à réglage unique. Veuillez préciser quel type de boucle est requis.

Réponse 1 : Nous accepterons les deux produits : 6584/6586 tel qu'il est précisé dans la spécification ou 6584/6585 comme l'a précisé le soumissionnaire.

Question 2 : Pour que nous soyons en mesure de fournir le tissu extérieur mentionné dans le tableau 1 de la page 13 de la spécification, veuillez fournir un échantillon du tissu bleu marin foncé.

Réponse 2 : La couleur du tissu présentée pour l'échantillon à fournir avant l'attribution du contrat ne doit pas nécessairement être le bleu marin requis, conformément à la demande de propositions. Nous fournirions normalement un échantillon de couleur à l'étape de la préproduction. Cependant, un échantillon de couleur est joint à l'échantillon visuel.